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Vraag Antwoord

U stelt voor het resterende budget van ca. 84k breder in te zetten. Kunt u 
aangeven voor welk tijdspad u verwacht dat dit budget voldoende is? 

Wij verwachten dat het budget voldoende is voor de nu gevraagde bredere 
onderzoeken en de lopende verkenning en voorbereidingskosten. Een tijdspad is 
daarbij lastig te duiden want het hangt ook af van de snelheid waarin duidelijkheid kan
komen of uitleggebieden passen in het provinciaal beleid. Zeker voor 2024 voldoende 
en mogelijk langer. 

Kunt u aangeven wanneer beide onderzoeken naar verwachting worden 
opgeleverd? 

De scenario’s verwachten wij eind 2023 opgeleverd te krijgen. Voor het 
verkeersonderzoek moeten nog nadere afspraken gemaakt worden, maar zal eind 
2023 of begin 2024 een reële inschatting zijn. 

In hoeverre vormen de uitkomsten van de scenariostudie de input voor de 
Omgevingsvisie die in 2024 wordt opgestart? 

Wij zien de scenario’s als een voorverkenning van de Omgevingsvisie, dus zullen als 
input van de Omgevingsvisie gebruikt worden. 


